



Training Sponsorship 培訓贊助

SPONSORSHIP RATE CARD 價目表格 (2023)

The Hong Kong Institute of Directors (HKIoD) encourages companies or professional organizations to contribute the professional development of directors.

Companies may share and promote its quality "products", "services" or "research reports" to companies' directors and management through our sponsorship programme.

Training topics and content shall be based on knowledge transfer and the training session so as to create value for directors

香港董事學會一直鼓勵不同公司或專業機構共同為董事們及管理層的專業知識發展作出貢獻。

公司可透過此服務，為其有價值的「產品」、「業務」、「服務」或「研究報告」，分享、推廣和發表至眾多公司董事及管理層。

培訓題目及內容必須以傳授知識為基礎，為董事創造價值。

Price for each session 每節費用: HK\$7,800*

Duration of each session 每節時間 : 1 hour 小時

Maximum No. of sponsorship per year 每年最多可贊助 3 次

Format 方式: On-line 網上進行

Maximum no. of participants 人數上限 : 100 人



* The fee includes promotion, registration, answering inquiries, project management, network management on event day, and issuing CDP certificates to participants who have completed the training.

費用包括培訓項目推廣、報名、回答相關查詢、項目管理、項目當天網絡管理、為完成培訓參加者發出 CDP 證書。

Topic and content to be approved at discretion of HKIoD.

題目及內容香港董事學會擁最終決定權。

Enquiries 查詢電話 : 2889 9944 Email 電郵 : training@hkiod.com

CONTACT INFORMATION OF SPONSOR 贊助公司資料

Company 公司: _____

Contact Person 聯絡人: _____

Tel 電話: _____

Email 電郵: _____